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Pensionärsrådet 

Närvarande  

Ordinarie ledamöter: 

Ordförande Per Westberg  SPF 

Donald Monvall    PRO 

Birgit Grahn    PRO  

Åke Lindbohm    PRO 

Gun Marie Gunnars   SPF 

Ersättare:  

Kerstin Stridh    PRO 

Gunilla Carlén    SPF 

Christina Quensel-Höglund  SPF 

Rune Tilstam    SPF 

I tjänsten: 

Ingrid Friberg, avdelningschef, avdelningen för äldre och 

funktionsnedsatta 

Johanna Granevik, sekreterare i rådet 

 

Anmält förhinder: 

Sylvia Bjurström   PRO 

Tidpunkt: 

Måndagen den 13 oktober klockan 10.00 

Lokal: 

Tumultet, Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning 

 

Sekreterare: 

 

 ___________________________ 

Johanna Granevik 

 

Justerare: 

 

 

_________________________  ___________________________   

Per Westberg                            Birgit Grahn 
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§ 1  Mötet öppnas 

Ordförande Per Westberg hälsar välkommen och förklarar 

mötet öppnat.  

 

§ 2  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns.  

 

§ 3  Val av justerare av dagens protokoll  

 Per Westberg och Birgit Grahn justerar dagens protokoll 

onsdagen den 15 oktober klockan 11.30. 

 

§ 4  Protokoll från föregående möte 

Protokollet läggs till handlingarna.   

 

§ 5  Inför stadsdelsnämndens sammanträde  

den 23 oktober 2014 

 

 Ärende 3a. Medborgarförslag. Grimsta naturreservat, 

kulturtorp och skjutfält.   

Rådet ställer sig bakom förslaget till ett kulturtorp i 

Grimsta. 

 

 Ärende 3c. Två medborgarförslag angående skatepark i 

Västerort och i Nälsta. 

Ärendet läggs till handlingarna.  

 

 Ärende 3d. Medborgarförslag angående ombyggnad av 

bl a Bibblerians entré samt bättre skyltning av 

Bibblerian i Hässelby gårds centrum. 

Rådet ställer sig bakom medborgarförslaget.  

 

 Ärende 3e. Medborgarförslag marknadsdag med höst- 

respektive vår-röj på Hässelby torg. 

Rådet noterar att de inte kan ta ställning till ärendet då 

sammanfattningen tillhör ett annat tjänsteutlåtande.    

 

 Ärende 3f. Medborgarförslag angående aktiviteter för 

ungdomar i Hässelby-Vällingby. 

Rådet ställer sig bakom medborgarförslaget.    

  

 Ärende 5-8. Uppföljningar av privata utförare inom 

hemtjänsten. 

Rådet ställer frågor och samtalar kring kostnader för 

uppföljning, uppföljningsmallens innehåll, andel 

tillsvidareanställda och andel omvårdnadspersonal med 
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adekvat utbildning på de uppföljda enheterna med 

mera. På vissa enheter är andelen med adekvat 

utbildning 50 procent. Det anser pensionärsrådet är lågt 

och menar att utbildningsnivån för omvårdnadspersonal 

borde vara högre.      

  

 Ärende 9. Rekommendation att besluta om hälso- och 

sjukvård i bostad med särskild service och daglig 

verksamhet. 

Ärendet läggs till handlingarna. 

 

 Ärende 11. Uppföljning och utvärdering av vård inom 

äldreomsorgen.  

Rådet ställer sig bakom (V), (S) och (MP):s skrivelse. 

 

 Ärende 12. Fairtrade-diplomera stadsdelen.   

Rådet ställer sig bakom (MP):s skrivelse. 

 

 Ärende 14. Information om uppföljning av stadens Lex 

Sarah-rapportering 2013. 

Rådet ställer frågor kring arbetet med en Lex Sarah-

utredning. Ingrid Friberg redogör för vikten av att 

anmäla brister i omsorgen för att komma till rätta med 

och lyfta problem eller avvikelser.       

 

§ 6  Inkomna handlingar 

Protokoll nr 7, Kommunstyrelsens pensionärsråd, läggs till 

handlingarna. 

 

§ 7 Information från stadsdelsförvaltningen 

Ingrid Friberg informerar om att förvaltningen inväntar 

budget för 2015 som beräknas komma i november.  

Växthusrådet har haft sitt första möte. Rådet pratade bland 

annat om gemensamma lokaler för stadsdelens 

pensionärer. Även samverkan kommun – 

frivilligorganisationer togs upp. 

Öppnandet av det planerade vård- och omsorgsboendet i 

centrala Vällingby som ska drivas av Prime care dröjer. Det 

är oklart varför det dröjer och när det öppnar.  

En ny enhetschef för Koppargården, Jeanette Wahlberg, är 

tillsatt, och börjar i januari 2015.    

Rekrytering av enhetschef till äldreomsorgens 

beställarenhet pågår.  
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§ 8 Rapport från förtroenderåd 

Inget att rapportera.   

 

§ 9 Övriga frågor 

 Rådet framför ännu en gång att de vill finnas 

representerade när förvaltningen träffar SL angående buss 

908 (Närtrafiken).    

 

§ 10 Nästa möte 

Nästa sammanträde äger rum måndag den 17 november 

2014. 

 

§ 11  Mötet avslutas 

Ordförande avslutar mötet. 


